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Geachte commissieleden, 

Graag wil ik van deze mogelijkheid tot inspreken gebruik maken om mijn zorgen te uiten over de 

verkeerssituatie in mijn straat, de Kerkelaan. Niet alleen het verkeer in de straat baart mij ernstige 

zorgen en is voor onze straat een groot probleem, maar ook de manier waarop de gemeente omgaat 

met onze zorgen. De bewoners hebben sterk het gevoel niet serieus genomen te worden. De 

gemeente doet dubbelzinnige uitspraken: men zegt enerzijds te streven naar een sterke vermindering 

van het verkeer maar neemt anderzijds maatregelen die hier haaks op staan. 

Zes jaar geleden zijn wij verhuisd vanuit Amsterdam naar Heiloo, omdat wij meer rust en ruimte 

zochten voor ons gezin: weg uit de drukte van de stad, een veilige omgeving voor de kinderen waar zij 

sneller op eigen houtje erop uit kunnen, frisse lucht, geen lawaaioverlast etc.. Vol goede moed 

streken wij neer in de Kerkelaan waar wij investeerden in een mooi huis met een heerlijke tuin aan 

het bos. De Kerkelaan kenden wij verder niet goed, maar aan de opzet van straat te zien: smal met 

charmante huizen dicht op de straat, groen, een ERFtoegangsweg, en het feit dat wij in een dorp 

gingen wonen met een kleine dorpskern stelde ons gerust. Ja er lag wel lelijk asfalt en de straat was 

wel raar vormgegeven (smalle stoepjes?) met lelijke snelwegverlichting, maar goed dat zal nog wel 

een keer aangepakt worden. Maar helaas,  we kwamen bedrogen uit: het tegendeel bleek waar…die 

snelwegverlichting en het asfalt en die smalle of ontbrekende stoepjes, bleken er niet voor niets te 

zijn, al snel werd duidelijk dat wij aan een soort dorpse snelweg waren gaan wonen. In vergelijking tot 

onze straat in het centrum van Amsterdam bleek de Kerkelaan veel drukker, met veel meer 

geluidsoverlast, uitlaatgassen en onveiligheid. Wat een enorme teleurstelling was dit en wat een spijt 

dat wij ons geliefde Amsterdam hier voor verlaten hadden! 

Maar goed, Ik wilde niet bij de pakken neer gaan zitten en onderdrukte de neiging om meteen een 'te 

koop' bord in mijn tuin te zetten, en besloot daarom om op te komen voor de bewonersbelangen in 

de straat. Want hoe is het mogelijk dat een ooit zo’n mooie laan, die het visitekaartje van het dorp 

kan zijn, zo verpest is geworden? Welk (non)beleid zit hierachter? Het lijkt steeds meer op een  beleid 

waarin een duidelijke visie als leidraad ontbreekt, waar geen keuzes worden gemaakt en waar het 

bewonersbelang niet gerespecteerd wordt. Beslissingen worden onder invloed van bepaalde krachten  

(ondernemersbelangen?) adhoc genomen en de bereikbaarheid voor de automobilist lijkt de  

leidraad te zijn in deze beslissingen. 

Verkeer beperken, ja wij willen het verkeer op de Kerkelaan beperken, zegt de gemeente. Maar alles 

moet wel voor iedere automobilist, vrachtwagenchauffeur en boer bereikbaar blijven! Hoe 

dubbelzinnig en ontransparant zijn deze uitspraken? En wat hebben wij hieraan? 

De gemeente zegt het centrum te willen ontlasten van verkeer, maar ondertussen wordt er ook een 

enorme nieuwe wijk Varnebroek gebouwd. Waar gaat al dat verkeer zo meteen naartoe? Die gaan 

ook over de Kerkelaan rijden: weer 1000 auto’s of meer per dag er bij. Veel geld wordt gestoken in 

een nieuwe aansluiting A9, maar sturende maatregelen, die niet veel geld kosten , zoals het verkeer 

uit West Heiloo, eerst eens actief leiden/ sturen naar de ontsluitingswegen (Malevoort, 



Vennewatersweg, Zeeweg) zodat de verkeersdruk verminderd wordt  op de oost – west verbindingen 

zoals de Kerkelaan, worden niet in gang gezet.  Het gebruik van deze ontsluitingswegen is notabene in 

het verkeersplan 2008 opgenomen, maar hier is geen werk van gemaakt. Ook in de berekende 

verkeersscenario's voor het verkeersplan 2017 worden deze wegen ver beneden hun capaciteit benut 

in tegenstelling tot de Kerkelaan, die over of tegen de grenswaarde heen zit. Als wij vervolgens vragen 

om verheldering aan de deskundigen of de wethouder van de gemeente, dan is hun antwoord 

onduidelijk. Men blijkt dit niet te willen. Waarom niet , vragen wij ons af? Omdat het centrum voor 

iedereen per auto bereikbaar moet blijven en het probleem niet groot genoeg is, is het antwoord. 

Wie bepaalt voor ons dat het probleem niet groot genoeg is en hoe wil je dan de verkeersdruk laten 

afnemen? De gemeente zegt dat de focus ligt op het beperken van het verkeer in het centrum, maar 

waarom wordt er dan wel alvast groen licht gegeven om de middenweg door te trekken , en worden 

er al wel andere straten gereconstrueerd? De Kerkelaan en Stationsweg moeten maar weer wachten. 

Ondertussen rijden er over de ERTOEGANGSWEG Kerkelaan tegen de 8000 auto’s per dag. Wie wil dat 

voor zijn deur hebben? De gemeente streeft nu naar de grenswaarde 6000 auto’s per dag, omdat dat 

wettelijk toelaatbaar zou zijn. Mensen, kom op , 6000 auto's voor je deur, wie heeft dat bedacht en 

wie wil dat voor zijn deur?  Bovendien komen er de komende maanden al weer rap een 1000 tal 

auto's bij met de afronding van Varnebroek en nog maar niet te spreken over de A9. 

In de toekomstvisie staat dat de gemeente streeft naar leefbaarheid en veiligheid. Hoe had u dat 

voor de Kerkelaan gedacht dan? 

Is  de situatie op dit moment leefbaar?: Nee,  8000 of 6000 auto’s  en vrachtverkeer voor je deur is 

niet leefbaar: het geeft veel lawaaioverlast, mijn kinderen worden in hun slaap gestoord. Zelf kan ik 

ook niet aan de voorkant van het huis slapen. Veel bewoners van de Kerkelaan en Stationsweg leven 

aan de achterkant van hun huis en mijden de voorkant vanwege het verkeer. Is dat leefbaar? Een 

raampje open doen voor de nodige frisse lucht is ook niet mogelijk vanwege lawaai en niet te 

vergeten stank en fijnstof.  Zwarte aanslag, roet ligt op de vensterbanken. En dat in een dorp, dat 

zichzelf op de borst klopt dat het zo groen,veilig en rustig is. De erftoegangsweg Kerkelaan wordt 

misbruikt als doorgaande weg. 

Is het veilig? Nee, Ik durf mijn kinderen niet alleen over de stoep naar het Loo te laten lopen, je 

wordt er immers vanaf gereden als je niet dicht genoeg tegen de heg aanloopt, vooral bij de chicane, 

met de kinderwagen of rollator is het ook niet te doen want de stoep is simpelweg te smal en de 

rijbaan ook voor elkaar passerend verkeer. Iedereen zit in de verdrukking: voetganger, fietser, en 

automobilist. Als wij naar het Loo gaan mijden we onze eigen straat en fietsen we samen door de 

Torenlaan achter de Kerkelaan langs. U begrijpt dat dit totaal niet in overeenstemming is met onze 

verwachtingen van in een dorp wonen: dat je je eigen straat gaat mijden. Ik vind het vooral erg voor 

de kinderen dat ik ze nog niet die autonomie kan geven die eigenlijk normaal zou zijn, zeker in een 

dorp.mVoor de kinderen is het levensgevaarlijk om zelf de straat over te steken, er is immers geen 

zebrapad, men rijdt standaard te hard, je hebt geen overzicht over de straat tussen de geparkeerde 

auto's door , even niet goed uitkijken en als je dan de weg op fietst lig je zo onder een auto, want de 

auto’s rijden ook nog eens vaak over het wegdek van de fietser. 

Kortom in alles spreekt het beleid van de gemeente de beschreven visie tegen en voor ons als 

bewoners van de Kerkelaan is het al heel lang duidelijk: de maat is vol en ons probleem is groot: wij 

pleiten voor veel minder verkeer voor de deur en een mooie leefbare straat op korte termijn ( niet 

pas in 2020 als de A9 er is) , wij willen geen doorgaande weg  zijn maar een erftoegangsweg zoals de 

Kerkelaan wettelijk is gekenmerkt. Wij willen dat onze straat afgewaardeerd wordt naar 4000 auto’s 

per dag,  en zijn bereid hier actie voor te voeren.  Bedankt voor uw aandacht. 



 

 

 

 

 


